
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 10 mei a.s.  om 13.00 uur.  

 

Overloop naar extra commissie(s) 

 

Er zijn meer stukken aangevraagd voor bespreking dan in deze vergadering konden worden 

geagendeerd. Daarom is besloten een extra commissievergadering  te beleggen. Vanwege het 

vervallen van de rekeningdag op 17 mei ontstond daarvoor op die dag gelegenheid. Dus op 

het al gereserveerde tijdstip 17 mei om 20.00 uur zal een extra vergadering plaatsvinden, met 

behandeling van ICT-outsourcing, deregulering (raadsvoorstel + collegebrief), discriminatie 

LHTBI’s en de kleinschalige voorziening screening en diagnostiek.  

 

De laatste piepmail voor deze commissie viel aan het begin van de meivakantie. Er is 

daarom gelegenheid geboden om alsnog te piepen vóór 9 mei a.s. Mocht dit nog extra 

agendapunten opleveren, dan zullen die zo mogelijk een plek krijgen in de veegcommissie 

van 24 mei a.s., of anders doorgeschoven worden naar juni. 

 

Student & Stad heeft aangekondigd de brief over Koningsdag te willen agenderen met 

bespreekpunten. Dit kan uiteraard altijd, maar de agendacommissie meende dat bespreking 

geen haast had omdat Koningsdag inmiddels geweest is. Voorstel is daarom om deze brief 

meteen na de zomer te bespreken. 

 

Jaarverslagen Ombudsman, klachten en klokkenluidersregeling 

 

Traditiegetrouw heeft uw Ombudsman u weer een jaarverslag aangeboden, tezamen met een 

overzicht van behandelde klachten. Daarnaast presenteert ook de gemeente haar eigen 

jaarverslag m.b.t. de interne klachtenregeling, i.c.m. een reactie op het rapport van de 

Ombudsman en een verslag m.b.t. de regeling klokkenluiders.  

Ter vergadering zal mevrouw Hermans gelegenheid krijgen haar rapport toe te lichten en 

vragen daarover te beantwoorden. Ook kunt u met de burgemeester in gesprek over het 

gemeentelijke klachtenproces en de reactie op het rapport van de Ombudsman.  
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Om te voorkomen dat de discussie een te detaillistisch karakter krijgt en mogelijk veel 

vragen onbeantwoord moeten blijven, dringen we er bij u op aan om technische cq. 

informatieve vragen vooral vooraf te stellen aan de Ombudsman mevr. Hermans (tel. 318 

6568) resp. de concerncoördinator klachten mevr. Wortelboer (tel. 367 7699). Daarnaast 

wordt het zeer op prijs gesteld als u punten die u tijdens de vergadering wilt inbrengen en die 

een specifiek karakter hebben / meer de diepte ingaan reeds vooraf bij ons meldt, zodat men 

e.e.a. kan voorbereiden (kan via ondergetekende). Dit betreft zeker ook zaken die buiten de 

portefeuille van de burgemeester liggen.  

 

Deze stukken worden jaarlijks standaard geagendeerd, en uw reacties via het piepsysteem 

geven aan dat dat terecht is (D66, SP, PvdA, GroenLinks, Stadspartij, ChristenUnie en Partij 

voor de Dieren). 

 

Internationalisering 

 

Het internationaliseringsbeleid 2013-2016 zoals vastgesteld in mei 2013 is geëvalueerd, en 

de conclusie is dat de toen gestelde kaders op hoofdlijnen nog steeds actueel en relevant zijn. 

Wel wordt geconstateerd dat internationalisering steeds meer bepalend is voor het karakter 

van de stad zelf, en dus onderdeel moet zijn van de visie op de Next City. Verder ziet het 

college een dringende noodzaak om het welkomstbeleid te versterken. Voorgesteld wordt nu 

om de herijkingsnota voor 2017-2020 vast te stellen. 

 

Het raadsvoorstel is ter bespreking aangevraagd door D66, PvdA, GroenLinks, Student & 

Stad, Partij voor de Dieren en 100% Groningen.  

 

Veiligheidsmonitor 

 

Drie keer per jaar biedt het college de raad een veiligheidsmonitor aan. De nu voorliggende 

editie gaat over de periode september tot december 2016. Opvallend is de speciale aandacht 

voor verkeersveiligheid. Zoals u weet is hier ook vanuit de commissie Beheer en Verkeer 

aandacht voor; onlangs is hierover een expertmeeting georganiseerd en binnenkort volgt een 

hoorzitting.  

 

Bij de start van het werken met deze monitors is afgesproken om ze niet elke keer te 

agenderen, maar hooguit één of twee keer per jaar. De vorige monitor is besproken in 

december 2016, dus dit keer zou het voor de hand liggen de brief voor kennisgeving aan te 

nemen. Echter, inmiddels is het piepsysteem ingevoerd, en drie fracties hebben toch 

bespreking aangevraagd (SP, PvdA en Partij voor de Dieren); daar kon de agendacommissie 

niet omheen.  

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


